
 
 

 
 

Αθήνα, 2 Οκτωβρίου 2024 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Οι αυξήσεις των Φαρμάκων είναι καθολικές και «γονατίζουν» 

οικονομικά τους ασθενείς» 

               

Πριν από περίπου ένα μήνα, συγκεκριμένα στις 26/8/2024 τέθηκαν σε ισχύ οι 

ανατιμήσεις σε περισσότερα από 700 φάρμακα, όπως είχε, άλλωστε, ανακοινώσει 

το υπουργείο Υγείας. 

Μεταξύ των φαρμάκων που υπόκεινται αύξηση στην τιμή τους είναι αντιβιοτικά 

και ινσουλίνες. 

Η ανατιμολόγηση είχε προαναγγελθεί και είχε ζητηθεί από τις φαρμακευτικές 

εταιρείες που παράγουν τα συγκεκριμένα σκευάσματα προκειμένου να μην 

αποσυρθούν από την αγορά εξαιτίας του υψηλού κόστους παραγωγής. 

Δηλαδή, θεωρούν οι φαρμακευτικές ότι ανεβάζοντας τις τιμές, οι ασθενείς θα 

μπορούν να τα αγοράζουν και δεν θα στραφούν σε φθηνότερα σκευάσματα με την 

ίδια δραστική ουσία, όπως είναι τα γενόσημα για παράδειγμα που και αυτά 

ωστόσο έχουν ανεβάσει το κόστος πώλησης. 

Το πρόβλημα όμως δεν είναι μόνο αυτό, αφού διαπιστώνεται ότι οι ανατιμήσεις 

αφορούν όλο το φάσμα των φαρμακευτικών σκευασμάτων και μάλιστα φάρμακα 

τα οποία διαχρονικά είναι πρώτα στις προτιμήσεις των ασθενών όπως η ασπιρίνη, 

η παρακεταμόλη, αντιφλεγμονώδη, αποσυμφορητικά μύτης και άλλα.   

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Για ποιον λόγο οι ανατιμήσεις δεν περιορίζονται στα σκευάσματα που έχουν 

ανακοινωθεί αλλά αγγίζουν το σύνολο των φαρμάκων της αγοράς; 

2. Τι θα κάνει ή τι έχει κάνει μέχρι σήμερα το Υπουργείο σας, προκειμένου να 

ρυθμίσει την αγορά και να πατάξει φαινόμενα αισχροκέρδειας;   
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